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AGRUPACIO DEL PSC D'ALPICA T GENER-FEBRER 2010 Alpica t 

Benvolguts conciutadans ¡ conciutadanes; 

Amb aquesta nova publicado del TOSSAL DE LA CORONA volem reprendre la relació amb 
tots vosaltres ¡ presentar la nova executiva de l'Agrupaci ó del PSC d'Alpicat . 

Tenim la voluntat i el deure d'escoltar a tothom ¡ per aixó us demanem la vostra coMaboració. 
Sense ella no és possible avangar cap a un nou model de convivencia, que és el que necessita 
el nostre municipi. 

Tots fem ALPICAT i ens hem d'esforcar perqué ningú es trobi estrany al seu poblé. Tots i to-
tes teniu dret d'assabentar-vos de tot alió que es fa, i el que cal arranjar, així com de donar a 
conéixer les vostres necessitats i el que cal per cobrir-les. 

L'Agrupació i grup municipal del PSC d'Alpicat estem oberts a qualsevol iniciativa i proposta que 
ajudi a millorar la bona marxa del municipi i la convivencia ciutadana. 

Us animen perqué entreu a la nostra web i ens envieu els vostres suggeriments de temes i arti-
cles per a la revista. Ens comprometem a publicar-los, sempre i quan siguin respectuosos amb 
tothom, i a fer el que estigui a les nostres mans per millorar el diáleg, la convivencia, els servéis 
i els projectes de futur que ens mereixem a Alpicat. 

Junt s ho aconseguirem ! 

alpicat.socialistes.ca t 



El Tossa I 
de la Corona 

ALPICA T PROGRESSA GRACIES A LES 
APORTACIONS I SUBVENCIONS 

DEL GOVERN CENTRAL I DEL GOVERN DE 
LAGENERALITA T 

GOVERN CENTRAL -FONS ESTATAL D'INVERSIO LOCAL 
(PLAN ZAPATERO) 

APORTACIÓ DE 1.000.000 € AL MUNICIPI D' ALPICA T 

1. PLAQA CATALUNYA 

2. COBRIMENT PISTES ESPORTIVES 

3. PLAQA CAL BARÓ 

4. VESTIDORS ZONA ESPORTIVA 

5. PLAQA PAÍSOS CATALANS 

6. ROTONDA C/ CONCORDIA I C/ ENRIC GRANADOS 

PREVISTA LA SEGONA FASE 
(FONDO ESTATAL DE EMPLEO Y SOSTENIBILDAD LOCAL) 637.823 € 

APORTACIONS GOVERN DE LA GENERALITA T 

MILLORAD'URBANITZACIONS(Plap¡lotlle¡d'urban¡tzac¡ons)290.000€ 

AMPLIACIÓ CE.LP.1a FASE 1.900.000€ 

AMPLIACIÓ C.E.I.P. 2a FASE 485.000 € 

LLAR D'INFANTS LA LLUNA (SUBVENCIÓ) 410.000 € 

AMPLIACIÓ C.A.P. 2009/2010 1.000.000 € 
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CARTA SOBRE LA PROPOSTA DE REMODELACIO DEL 
CARRER LLEIDA ^ — ^ — 
A la reunió informativa del dijous 22/10/09, el Regidor 
d'Urbanisme va presentar l'avantprojecte de remode-
lació del carrer Lleida. 

L'Assemblea va ser 

 Técnicamen t - La considero correcta amb la pers-
pectiva visual del carrer en temps actual i en un fu-
tur. Ben explicat, pero la viabilitat del projecte, tal i 
com es va veure, és ¡nviable. Té una ampiada insufi-
cient i a mes a mes no acabaría amb els problemes 
existents de salvaguardar les entrades i sortides 
deis párkings. 

 Pressupostáriamen t - Incompleta. La falta d'un 
pressupost mínimament detallat és simplement mo-
tiu de desconfianza. 

1. Fase 1.680.0006 

2. Fase 1.300.006 on s'ha d'afegir els honoraris de 
la Direcció facultativa (aparellador i arquitecte ) 
que pugen mes de 400.0006. 

És poc serios que en un pressupost de mes de 
3.400.0006 no s'expliquin amb detall les partides 
pressupostáries, limitant-se a dir que la infinitat 
de cables telefónics i línies eléctriques Aéries que-
darien soterrades i ben protegides, que també es 
reforgaria el sistema de FECSA, aconseguint mes 
energía. La pregunta obvia va ser: "¿Perqué no es 
negocia amb les companyies la despesa que aíxó 
comporta?...Al cap i a la fi, elles son les grans bene-
fíciades. 

 Políticamen t - Vergonyós per falta de conscíéncia 
social. 

Perqué després que el Sr. Regidor reconeíx que és 
la seva ihlusió personal i que treballa en el tema des 
del 24/2/2005, (MES DE QUATRE ANYS!), rao per la 
qual no s'ha fet res, a excepcíó de les quatre coses 
fetes amb diners del Govern Central. 

El Regidor pretenia que se li dones el víst i plau, im-
portant-li ben poc la crísi en que estem ¡mmersos. 

A la pregunta, "¿i qué fará l'equip de govern amb 
totes aquelles persones que no puguin fer front a les 
contribucions especiáis?": APLICARAN LA LLEI! IN-
COHARAN EXPEDIENTS! EMBARGARAN! Aleshores 
van deixar ciar que les competéncies del cobrament 
pertanyen a la Diputado. Aixó alleugerá les seves 
consciéncies?En definitiva, després de reconéixer 
la crisi que patim culpant políticament a altres per 
aconseguir el rebuig públic a altres tendéncies poli-
tiques, ¿teñen la pocavergonya de presentar de for-
ma tant superficial un projecte important sobretot 
per la repercussió que tindrá sobre totes i cadascu-
na de les famílies afectades? 

Falta de definid o en les contribucion s especiáis . 

Perqué encara no está ciar, segons el que es va expli-
car a la reunió, la fórmula final per l'aplicació, ni quins 
criteris s'aplicaran. 

Falta de recurso s per a la recerc a de finangament . 

Si a la reunió es diu que des de el 2005 s'inicien els 
treballs per a la realització de les obres i saben la impor-
tancia de les mateixes, ¿perqué no s'han fet en les fases 
necessáries per tal de no agreujar les butxaques deis 
ciutadans? ¿per qué no s'han aconseguit les subven-
cions precises? Les 160 famílies censades estarien mes 
trangui-les si se'ls hagués presentat una línia a seguir. 

El Sr. regidor ens va dir que "els polítics menteixen" 
peróELSFUNCIONARISNO! 

Per qué vostés, membres de l'equip de Govern, no han 
sabut adaptar-se a l'economia existent a les arques de 
l'ajuntament, sobretot per realitzar obres imprescindi-
bles, deixant completament a l'equip técnic sense cri-
teris polítics per fer l'avantprojecte que paguem entre 
tots, i que potser s'hagués pogut estalviar amb un son-
deig a la ciutadania. 

En 4 anys només hi hagut 2 reunions, i el mes calent 
encara és a l'aigüera. 

Signat:  Un simpatitzant 

http://CE.LP.1a
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A P L A U D I M I X I U L E M 

APLAUDIM : 
 A TOTES LES ASSOCIACIONS CULTURALS I ESPORTIVES DEL MUN1CIPI D' ALPICAT, PER 

QUÉ AMB LA SEVA DEDICACIÓ DESINTERESSADA DEIXEN EL LLISTÓ MOLT ALT DE LA 
NOSTRA POBLACIÓ ARREU DE CATALUNYA. 

 LA INICIATIVA DEL DIRECTOR DE SERVÉIS TERRITORIALS DE SALUT, SEBASTIA 
BARRANCO, PER LA INVERSIO DE 1.000.000 € A LA NOSTRA POBLACIÓ DESTINATS A 
L'AMPLIACIÓ DEL C.A.P. 

 LA POSADA EN MARXA DE LA AUTOVÍA A-22. 

 LA PRESENCIA DEL SUBDELEGAT DEL GOVERN, JOSÉ ÁNGEL FLORES, A LA INGURACIÓ 
DE LES OBRES DEL PLAN E. 

XIULEM: 
 LA INVERSIO DESMESURADA A LA SALA UNIÓ. OUANT ESTIGUI ACABADA, EL COST 

TOTAL SERÁ DE 6.000.000 €. 

 LA SITUACIÓ RUINOSA DE LA CASA DE CAL NEGRE, I A MES NO TENIM CAP PROJECTE 
PER DONAR-LI UNA BONA UTILITAT. 

 NO TENIM APPROVAT EL P.O.U.M. PER PART D' URBANISME; PER NO HAVER FET LA FEINA 
BEN FETA L'EQUIP DE GOvERN DEL NOSTRE MUNICIPI. 

 LA FALTA DE PREVISIONS EN INFRASTUCTURES I SERVÉIS (Llar d'infants, ampliado de 
C.E.I.P., menjador escolar, instituí...). 

 NO COMPLIR LA PROMESA D'URBANITZAR PER COOPERACIÓ LAVINGUDA DEL PARC 
DINS DEL PLA PARCIAL 4 

 L'ABANDONAMENTDELLÚDICPARK 

d; par k 
Estem c o n s t r u i n t 

el t eu nou pare lúdic 

Ais regidors socialistes ens trobareu sempre a la vostra disposició. Podeu adrecar-vos 
a nosaltres a través de la bústia de l'Ajuntament. Esperem la vostra coMaboració per 

seguir confeccionant "El Tossal de la Corona". 


